
Protokół nr 40 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 17.05.2023  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin, 17.05.2023 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 19.04.2023. 

4. Uchwała nr 160/23 – dzierżawa ul. Radosna Dworek Bukowa Park  

5. Uchwała nr 161/23 – sprzedaż ul Sąsiedzka  

6. Budżet RO Podjuchy. 

7. Dzień Dziecka w Podjuchach. 

8. Skate Park Chełminek. 

9. Podsumowanie Dnia Ziemi 

10. Analiza bieżących ALERTÓW. 

11. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

12. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 11 radnych. Głos przekazany wiceprzewodniczącej Mirosławie Roźmiej. 

Ad. 2. 

ZA: 11 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 3. 

ZA: 11 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 4. 

Dyskusja nad Uchwałą 160/23. Przedstawienie planów przez przedstawicielką 

kancelarii reprezentującej dzierżawcę. 

Głos zabrali radni Dominik Janas i Bartosz Startek 



Głosowanie nad Uchwałą 160/23 

ZA: 11 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 5. 

 Dyskusja nad opinią dotyczącą sprzedaży działek przy ulicy Sąsiedzkiej – 

przedstawienie wniosku przez miasto. 

Przybyła radna: Sabina Adamowicz 

Według wniosku – teren ten zostanie przeznaczony na polepszenie  

Głosowanie: 

 ZA: 9 PRZECIW: 1 WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Ad. 6. 

 Skarbnik – budżet Rady Osiedla nie zmienił się od ostatniego spotkania.  

 Ostatnio poruszono kwestia na co przeznaczyć budżet Rady. Do dyspozycji 3599, w 

tym jest 800 złotych na wyjazd seniorów z Podjuch zgodnie z Uchwałą z poprzedniego 

posiedzenia. 

Planowane organizacje – Dzień dziecka; otwarcie Skate Park Chełminek; Dzień Seniora; 

Jarmark Sąsiedzki. 

W związku z pojawieniem się sponsora na Dzień Dziecka, budżet Rady będzie 

rozdysponowany na pozostałe imprezy – 2799. 

Ad. 7. 

 Dzień dziecka w Podjuchach – oddanie głosu dyrektorowi. 

Głos zabiera dyrektor. Dyrektor DK Krzemień obecnie rrozpoczyna drugą kadencję (3-letnią) 

jako dyrektor.  

Pierwszy czas trudny  pandemiczny. Następnie 2 trudne lata, które udało się prowadzić 

działalność. 40 pracowni, 600 osób na zajęcia. Obecnie: Lato w teatrze, Program 

Narodowego Centrum Kultury – to dwie duże plenerowe imprezy. 

 Dzień dziecka. 3 edycja. Będzie otwarta scena, będą zajęcia dla dzieci na całym 

terenie, kolorowe proszki muzyka, dmuchane zamki. To wszystko wiąże się z koniecznością 

finansowania i wsparcia osobowego. Środki przede wszystkim na wynagrodzenia 

instruktorów i zakup materiałów. Motywem przewodnim będzie latawiec. 

 Prośba także o wsparcie osobowe ze strony radnych Rady Osiedla. Impreza 1 czerwca 

od 16:00-19:00 



Ad. 8. 

 Skate Park Chełminek – jesteśmy po odbiorach – odbiór jest zrobiony. Czas na 

pozwolenie na użytkowanie jest do 3 tygodni.  

 Do napisania na stronie – obiekt jest monitorowany, monitoring jest użytkowany na 

bieżąco, wszystkie osoby które uszkodzą ogrodzenie, będą pociągnięci do odpowiedzialności 

karnej, 

Wniosek, aby zgłosić do straży miejskiej i policji, aby obiekt w początkowym okresie 

użytkowania został objęty dodatkowym nadzorem. 

Ad. 9. 

Mirosława Roźmiej dziękuje za zorganizowanie Dnia Ziemi. 

Dominik Janas – uważa, że impreza wypadła dobrze, a nawet bardzo dobrze. Wniosek – 

zabrakło promocji, komunikacji. 

Wokół działo się dużo różnych elementów 

Ad. 10. 

Usunięto, naprawiona 

Ad. 11. 

W dniu wczorajszym pod wpływem uwag od mieszkańców, zgłoszono kradzież elementów 

pomnika w Parku Wolności. Okazało się po dłuższych wyjaśnieniach, że pomnik został 

zdemontowany przez miasto – do renowacji. 

Spotkanie opuszcza Radny Bartosz Startek. 

Podziękowanie dotychczasowego dzielnicowego za dotychczasową współpracę – 5 lat 

owocnej współpracy. 

Obecni dzielnicowi: 

Marta Jakubiszak 

Michał Szewczyk 

Granicą działania jest ulica Krzemienna. 

Radny Romianowski – co do fontanny, jest szansa na uruchomienie fontanny. Interpelacje 

też pozytynwie zakończone – zgłoszone po ostatnim spotkaniu Rady Osiedla. 

Zapewnione w budżecie pieniądze na remont chodników przy ulicy Granitowej. 



Radny Biskupksi. Wszystkie wiaty których brakuje w Szczecinie zostaną postawione. 

Wykonawca ma na to 5 lat. W zamian za to będzie to także powierzchnia reklamowa. Radny 

przedstawił także sytuację budżetową miasta. 

Radny Biskupski 

Planowane inwestycje: Krzemienna – Smocza – temat za którym chodzą wszyscy od 14 lat. 

Od strony dokumentacyjnej nie ma większego problemu. Potrzebna kwota na sfinansowanie: 

to 45-55 milionów. 

Radny Biskupski przekazuje informację o bieżącym budżecie miasta. 

Pytanie radnego Janasa o stanicę wodną. Cięcia nie będą. Radny złożył interpelację w tej 

sprawie i otrzymał odpowiedź – jednak nie pamiętał odpowiedzi na nią – zobowiązął się do 

jej przekazania. 

 

Sprawy inne: 

Korespondencja przychodząca. 22.05 inwentaryzacja o godzinie 11:30 – Maria Bohuń – 

przekaże upoważnienie 

Imprezy dla seniorów. 

 

 

Przewodnicząca zamknęła spotkanie. 

Następne spotkanie 14 czerwca 2023 

 

 

 

 


